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Z Á P I S N I C A 

 

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 15.12.2022 

 

Zasadnutie zahájené o 18:05 hod. 

 

Navrhnutý program: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Protest prokurátora 

4. Zmena rozpočtu na rok 2022 

5. Návrh rozpočtu na rok 2023 

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2023 

7. VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady pre rok 2023 

8. VZN o miestnych daniach na území Obce Dojč pre rok 2023 

9. VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce Dojč 

10. VZN o vodení psov a sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku psa na území Obce Dojč 

11. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

12. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Dojč za školský rok 

2021/2022 

13. Verejná obchodná súťaž na vyradený majetok obce Dojč 

14. Rôzne – zmluva s TS Senica, BVS a.s. investičný plán spoločnosti, žiadosti na environmentálny fond, 

výzva ZSE na orez stromov, realizácia projektu Zelené obce, žiadosť DPO územná organizácia 

Senica, generálny pardon 

15. Informácie – žiadosti o dotácie, členovia Rady školy za zriaďovateľa, úhrada daní a poplatkov, správa 

o činnosti starostky 

16. Diskusia 

17. Uznesenia 

18. Záver 

 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: Beáta Bátorová 

               Ing. Matej Beňák 

               Katarína Čelústková 

               Ing. Katarína Horňáková 

               Marcela Pavlíková 

               JUDr. Antonia Mikulíková 
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Prítomných poslancov: 6 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Gregor Masaryk – ospravedlnený,                 

Ladislav Blatnický, Pavol Kondrla - neospravedlnení 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka privítala všetkých prítomných na 2. riadnom zasadnutí. Konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Zároveň predkladá návrh programu 2. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva. 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a overovateľov: Antóniu Mikulíkovú, Ing. Mateja 

Beňáka a návrhovú komisiu: Katarínu Horňákovú, Marcelu Pavlíkovú. Otázka na poslancov či chcú doplniť 

program? Poslankyňa Bátorová žiada o doplnenie bodu o plate starostky a chcela by dostať slovo. 

 

Návrh uznesenia č. 12/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje  

program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči s doplnením bodu Plat starostky za bod 1 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

za: 6      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Príchod poslancov o 18:09 hod. Pavol Kondrla, Ladislav Blatnický.  

Prítomných poslancov: 8 

 

Návrh uznesenia č. 13/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje  

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Antónia Mikulíková, Matej 

Beňák – overovatelia zápisnice, návrhová komisia v zložení Katarína Horňáková, Marcela Pavlíková. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Poslankyňa Bátorová chce aby starostka zostala a vypočula si tiež jej názor. Informuje  došlých 

poslancov, že chcela doplniť program zastupiteľstva o bod Plat starostky. Číta svoj názor ohľadom platu, 

že doteraz mala zvýšenie schválené vo výške 20%. Hovorí, že si plat zaslúži, základný plat majú tí, ktorí 

majú ozdravný režim alebo začínajú vo funkcii. K názoru poslanca Gregora Masaryka sa vyjadruje, že 

riadenie obce sa nedá porovnávať s robotníkmi, nedá sa vyjadriť prepočtom na obyvateľa. Hovorí, že 

zvíťazila vo voľbách, ľudia si ju zvolili a navrhuje zvýšenie platu o 30%.  

 

Návrh uznesenia č. 14/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči určuje 
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mesačný plat starostky obce v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov , podľa § 4 ods. 1 bod 3 vo výške 2,2 

násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 

Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok zvýšený o  30 %. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 4 (Beňák, Mikulíková, Bátorová, Čelústková) 

proti:  0       

zdržali sa: 4 (Horňáková, Pavlíková, Blatnický, Kondrla)      

Starostka konštatuje, že uznesenie nebolo prijaté.  

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka hovorí, že v auguste sa kontrolovali uznesenia, všetky boli splnené. V septembri sa použilo 

16.000,00 € na havarijnú situáciu v škole (hydrant), založenie združenia za účelom rekonštrukcie ČOV, 

odpredaj pozemkov p. Velická aj p. Harnoš sú v zmluve zakomponovaní, kúpna zmluva bola daná na 

vklad do katastra, KD bol prenajatý hasičom, majetok bol vyradený, bolo ustanovujúce zastupiteľstvo, 

mesačný plat starostky bol určený, dovolenka starostky preplatená.  

 

3. bod programu: upozornenie prokurátora 

Dňa 29.11.2022 bol doručený protest na VZN o vodení psov, ktoré bolo prijaté 14.02.2019. Prokurátorke 

prekážalo, že v citácii zákona sa neuviedol zákon, deň účinnosti bol 06.03.2019, bol nesprávne označený, 

mal byť 5.3.2019. Ďalším problémom bola vyhláška z roku 2018, nakoľko sa v roku 2020 zmenila. 

Z týchto dôvodov bola starostka na prerokúvaní, informovala, že tieto pisárske chyby vieme opraviť. 

Znovu sa opravené VZN zverejnilo. 

 

Návrh uznesenia č. 15/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie 

upozornenie prokurátora číslo Pd107/22/2205-6 zo dňa 29.11.2022 

 

Návrh uznesenia č. 16/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči ruší 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Dojč č. 2/2019 o vodení psov a sume úhrady za náhradnú evidenčnú 

známku psa na území obce Dojč, prijatého na zasadnutí obecného zastupiteľstva v Dojči dňa 14.02.2009 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

4. bod programu: Zmena rozpočtu na rok 2022 

Starostka sa ospravedlňuje, že nestíhala dnes poslať zmenu rozpočtu. Dáva slovo účtovníčke Harnošovej. 

Hovorí, že rozpočet prejde ako na pracovnej porade. V bežných príjmoch zvýšenie výnosu dane na sumu 

575.911,00 €(dofinancovanie ZŠ – vybudoval sa hydrant a teraz prišla prípojka), príjem za komunálny 
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odpad navýšený na sumu 50.000,00 €, granty zníženie na sumu 4.450,00 €, navýšený transfer zo ŠR na 

sumu 451.046,74 € (dopracované voľby), kapitálový príjmy z predaja pozemkov z 6.000,00 € na 7.660,00 

€. Celkové príjmy vo výške 1.710.287,89 €. Bežné výdavky – navýšenie miezd na sumu 98.400,00 €, 

zároveň aj odvody na 36.197,00 €, dopracovávala určité presuny, ktoré nespomínala na porade, položky 

z obecného úradu presunula do kapitoly ochrana pred požiarmi, zvýšenie palivá Ocú na sumu 2.600,00 €, 

služby na 48.000,00 €, odmeny na sumu 14.100,00 €, bežné transfery na 9.000,00 €. Výdavky voľby na 

sumu 1.765,74 €, ochrana pred požiarmi – pracovné odevy z 150,00 € na 460,00 €, servis strojov na 

570,00 €, údržba strojov na 520,00 €, nakladanie s odpadmi – poplatky na 9.500,00 €, rozvoj obci (verejná 

zeleň) – údržba 46.000,00 €, verejné osvetlenie sa zvýšilo o 100,00 €, výdavky ZŠ s MŠ na sumu 

775.482,66 €. Celkové výdavky vo výške 1.706.805,82 €, výsledok hospodárenia 3.482,07 €.  

 

Návrh uznesenia č. 17/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

14. zmenu rozpočtu na rok 2022 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Ekonómka hovorí, že dokonca roka nám zostáva už pár dní a potrebuje ešte schváliť zvýšenie príjmov 

a výdavkov aj presun medzi podpoložkami, aby nemuselo ešte zasadať zastupiteľstvo. Informuje, že urobí 

ešte úpravu k 31.12.2022 ale výsledok hospodárenia bude nezmenený.  

 

Návrh uznesenia č. 18/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov na rok 2022 a presun medzi rozpočtovými podpoložkami 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

5. bod programu: Návrh rozpočtu na rok 2023 

Ing. Harnošová konštatuje, že schvaľovať sa bude na rok 2023 a ostatné roky budú iba vyhliadkové, sú to 

iba predpoklady, ktoré sa berú na vedomie, smerodajný je rok 2023. Oproti zverejnenému rozpočtu, boli 

ešte zapracované nejaké úpravy. Upravovalo sa podľa skutočnosti tohto roku, najviac rozpočet ovplyvnili 

výdavky na energie (nárast až 5násobne za 1kWh) Bežné príjmy - podielové dane zvýšenie o 13.700,00 €, 

v príjmových finančných operáciách sa upravovali určité sumy – rezervný fond vo výške 3.300,00 € 

a rozvoj 3.000,00 €, v kapitálových výdavkoch – nakladanie s odpadovými vodami sa zapracovala suma 

20.000,00 € (projektová dokumentácia na rozšírenie ČOV). Ostatné kap. výdavky – projekt varovného 

systému vo výške 135.658,99 €, spoluúčasť 6.260,00 €. Rezervný fond sa použije na projektovú 

dokumentácia ČOV vo výške 15.500,00 € a splácanie úveru vo výške 20.004,00 €. V našom rozpočte je 

zapracovaná aj škola, prenesené kompetencie sú vykryté zo štátu, druhá časť je z nášho rozpočtu 

z podielových daní, dostávajú 1/12 aby si vyfinancovali svoje náklady. Máme narozpočtovaných málo 
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kapitálových výdavkov, nakoľko veľký obnos peňazí pôjde na energie. Celkové príjmy vo výške 

1.654.640,01 €, celkové výdavky 1.654.289,98 €. Výsledok hospodárenie 350,03 €.  

 

Poslankyňa Horňáková sa pýta na návratnú dotáciu v rámci covidu. Starostka hovorí, že sa žiadalo 

o odpustenie, zatiaľ neprišla žiadna odpoveď. Padla vláda na 99% konštatuje starostka, štátny rozpočet 

nebude schválený tak budeme musieť isť asi v provizóriu. Poslankyňa Mikulíková sa pýta ohľadom 

poplatku za rozvoj, aký je predpis a na čo sa môže použije. Predpis je stanovený podľa stavebného 

povolenia a m2, musí byť tento poplatok vyčlenený z prebytku hospodárenia a použiť iba na investičné 

akcie v obci.  

 

6. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2023 

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi, číta stanovisko k rozpočtu na rok 2023. Konštatuje, že 

rozpočet je prebytkový a na základe stanoviska odporúča zastupiteľstvu schváliť bez výhrad. 

 

Návrh uznesenia č. 19/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k návrhu rozpočtu na rok 2023 

 

Návrh uznesenia č. 20/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

rozpočet obce Dojč na rok 2023 bez programovej štruktúry. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Návrh uznesenia č. 21/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie 

viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 bez programovej štruktúry. 

 

Ing. Harnošová hovorí, že čerpanie rozpočtu z rezervného fondu musíme schváliť.  

 

Návrh uznesenia č. 22/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

použitie rezervného fondu v sume 15.500,00 € na projektovú dokumentáciu na rozšírenie spoločnej ČOV 

a v sume 20.004,00 € na splácanie úveru.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

7. bod programu: VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady pre rok 2023 
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Starostka informuje prítomných, že VZN bolo v riadnom čase zverejnené, ospravedlňuje sa, že urobil 

chybu v čl. 5 bod v sadzbe 0,07 €, správna 0,017 €/1kg vyprodukovaného odpadu aj FO aj PO.  Keďže 

prišlo k zmene zákona o miestnom poplatku, dostali sa nám tam sadzby za komunálny odpad od 0,01 do 

0,20 €. Teraz navrhujeme 0,017€ za 1kg, schválili že rozhodnutie bude preddavkové, ktoré bude 

vyúčtované na nasledujúci rok, do konca januára 2024 musia byť zverejnené čísla, aké mala obec náklady. 

Pokiaľ bude mať daňovník preplatok, započíta sa na ďalší rok, bude to v jednom rozhodnutí aj 

vyúčtovanie aj predpis na aktuálny rok. Nemusíme mať fixný počet vývozov ale skutočný. Objemný 

odpad nevieme ako sa bude vyvíjať, preto sa navrhuje zvýšenie. Vo VZN je popísaný aj presný proces 

vyúčtovania, poplatok za nádobu zostáva nemenný, obce čo majú poplatky na osobu, idú minimálne na 

38,00 € a mestá na 50,00 €. K VZN neprišli žiadne pripomienky 

 

Návrh uznesenia č. 23/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2023 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Poslankyňa Horňáková sa pýta koľko vychádza na obyvateľa ohľadom verejného priestranstva. Starostka 

odpovedá, že od prvého vyrúbenia poplatku za verejné priestranstvá, množstvo sa znížilo na polovicu, 

teraz to bude niečo nad 4 kg.  

 

8. bod programu: VZN o miestnych daniach na území Obce Dojč pre rok 2023 

Toto VZN bolo tiež riadne zverejnené, v čl. 3 a 4 sú navrhnuté dve možnosti v stĺpcoch s 15% a 20% 

navýšením. Nakoniec sa dohodli poslanci na 15%. Čiže orná pôda, lesné pozemky na 0,597 €/m2, trvalé 

trávnaté porasty 0,154€/m2, záhrady 2,136/m2, zastavené plochy 2,136/m2, stavebné pozemky 21,376 

€/m2. Ročná percentuálna sadzba dane z pozemkov zostáva nezmenená. Stavby na bývanie 0,115€/m2, 

stavby na poľnohos. produkciu 0,172 €/m2, chatky 0,46 €/m2, garáže 0,46 €/m2, priemyselné stavby 

0,762 €/m2, stavby na podnikanie 1,336 €/m2, ostatné stavby 0,345 €/m2, podlažia 0,057€/m2 a za každé 

ďalšie 0,195€/m2, byty 0,172 €/m2, nebytový priestor 0,402€/m2. Do oslobodenia sa doplnilo Poľovníčke 

združenie Koválov, úľava nad 80 rokov zostáva a taktiež aj uplatnenie ZŤP. Daň za psa zostáva 5,00 €. 

 

Návrh uznesenia č. 24/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 2023 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

9. bod programu: VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce 
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Dojč 

VZN bolo zverejnené 29.11.2022, schvaľovalo sa v auguste kde sa upravovala mesačná sadzba v škôlke. 

Po dohovore so starostami návrh na zvýšenie finančného pásma do 3 skupiny. U nás desiata I. stupeň 0,52 

€ čo sa kúpi za 0,52 €? obed 1,21 €, II. stupeň desiata 0,56 €, obed 1,30 €, dospelí 1,41 €. Je problém 

nakúpiť potraviny, musia v jedálni „čarovať“.  

3. finančné pásmo stravného: 

MŠ – desiata 0,50 €, obed 1,20 €, olovrant 0,40 € 

ZŠ I. stupeň – desiata 0,70 €, obed 1,70 €,  

ZŠ II. stupeň – desiata 0,75 €, obed 1,90 € 

dospelí – obed 2,10 € 

Návrh uznesenia č. 25/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce 

Dojč 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

10. bod programu: VZN o vodení psov a sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku psa na 

území Obce Dojč 

Vo VZN bol doplnený odkaz na zákon, upravená sadzba za známku 3,00 €, zákaz voľného pohybu psov 

sa doplnil, prokurátorke sa nepáčil zákaz voľného vodenia psov v intraviláne, nemôžeme zakázať. Návrh 

by bol, že musí byť na vôdzke. Rozšírili sme zákaz vstupu psov do budovy ZŠ s MŠ, KD, zdravotného 

strediska, požiarnej zbrojnici, knižnice, pošty, športového areálu. Všetko sme zapracovali tak ako chcela 

prokuratúra.  

 

Návrh uznesenia č. 26/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie o vodení psov a sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku psa na území 

obce Dojč 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

11. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

Hlavný kontrolór hovorí, že plán kontrolnej činnosti bol poslaný mailom, reagovala iba poslankyne 

Mikulíková  a pani Pavlíková. Na I. polrok 2023 – kontrola sťažností a petícii za roky 2018-2022, 

kontrola plnenia uznesení za roky 2020 – 2022, vypracovanie stanoviska k záverečnému účtu za rok 2022, 

spracovanie plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023, ostatná kontrolná činnosť podľa požiadaviek, 

účasť na konferencii Združenia hlavných kontrolórov SR, účasť na iných školeniach.   
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Návrh uznesenia č. 27/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

12. bod programu: Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ 

Dojč za školský rok 2021/2022 

Správa bola poslancom zaslaná. Pani Mikulíková konštatuje, že sú tam nedostatky, ktoré neboli vyriešené. 

Majú tam byť navrhnuté opatrenia. Starostka hovorí, že pred rokom im bola vrátená správa na 

prepracovanie a do dnešného dňa nebola predložená. Znovu budeme žiadať o prepracovanie a doplnenie.  

 

Návrh uznesenia č. 28/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie 

Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za školský rok 2021/2022 

a žiada o doplnenie o opatrenia nedostatkov a problémov identifikovaných v správe a znovu predloženie na 

schválenie Obecnému zastupiteľstvu 

 

13. bod programu: Verejná obchodná súťaž na vyradený majetok obce Dojč 

Starostka oboznamuje prítomných, že sa vyraďovali z dlhodobého majetku určité skupiny, môžeme ich 

predaj iba na základe verejnej súťaže, zastupiteľstvo musí schváliť sumu a potom prídu ponuky. Ide 

o majetok: bubnová kosačka – 50,00 €, bubnová kosačka /DAKR/ - 250,00 €, kosačka (na ihrisko, má aj 

vozík) – 350,00 €, ohrievač (fukár KD) – 100,00 €. Radila sa s p. Savarom ohľadom cien.   

 

Návrh uznesenia č. 29/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

odpredaj vyradeného dňa 29.09.2022 uznesením č. 474/2018-2022/UObZ za najvyššiu cenu predloženú 

záujemcom do 7 dní odo dňa vyhlásenia oznámenia o odpredaji. 

 

Vyradený majetok určený na odpredaj Minimálna akceptovaná cena 

Kosačka bubnová 50 € 

Bubnová kosačka DAKR 250 € 

Kosačka 350 € 

Ohrievač (fukár) 100 € 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Spomínali sme generálny pardon, p. Machová doložila geometrický plán, je tam časť rodinné domu na 
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obecnom pozemku 151/30,31 o výmere 31m2 a p. Hrubšová ešte nemá geometrický plán, spracováva ho p. 

Kondrla.  

 

Návrh uznesenia č. 30/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

odpredaj majetku vo vlastníctve Obce Dojč v rámci vyhláseného generálneho pardonu a poveruje Obecný 

úrad s uzatvorením kúpnej zmluvy so žiadateľmi: 

Žiadateľ:     parc.č.        výmera vm2 

František Hrubša a Dáša Hrubšová  2305/4, 2308/5                        95+35 

Mária Machová     151/30, 151/31                     28+3 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Dňa 8.12.2022 prišla žiadosť od Ing. Vantucha ohľadom odkúpenia pozemku parc.č. 323/2, je to časť za p. 

Lisickou, sedeli s ňou, nechce túto parcelu odkúpiť. Prístup na tento pozemok má iba p. Vantuch, p. Lisická, 

p. Melišová alebo p. Ušiak. Musí to ísť cez verejnú obchodnú súťaž. V znaleckom posudku, ktorý predložil 

p. Vantuch je cena 22,11 €/m2, musíme určiť, nemusí to byť presne. Poslankyňa Mikulíková hovorí, že by 

sme to mali usporiadať, obec nemá k týmto pozemkov prístup alebo mu teda vyrubiť primeraný nájom alebo 

vyhlásime verejnú súťaž. Najlepšie, aby to p. Lisická dala písomne, zatiaľ by sme to odložili. 

 

Návrh uznesenia č. 31/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči  

1. berie na vedomie: 

odpredaj pozemku vo vlastníctve Obce Dojč parc.č. 323/2 o výmere 74m2 zapísanej na LV 912, ku ktorému 

nemá Obec Dojč priamy prístup 

2. ukladá:  

Obecnému úradu vyzvať užívateľov obecných pozemkov v danej oblasti k písomnému vyjadreniu 

k odkúpeniu resp. prenájmu prihrazdených pozemkov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Starostka informuje, že nastal problém pri pozemku pri p. Kadlečíkovi. Zameraním sa prišlo na to, že p. 

Mášik sa nevie dostať na svoj pozemok. Pán Müller je ochotný, zameniť túto problémovú časť v jeho 

vlastníctve za priľahlý obecný pozemok. P. Mikulíková vyjadrila nesúhlas s takouto zámenou, lebo by sa 

zabralo jestvujúce parkovisko. Prístup na pozemok by bol, ale vyžadovalo by si to výrub drevín ktoré tam 

rastú a pán Kadlečík tam má koterce. 

Pán Mášik hovorí, že chce požiadať, aby obec zamenila svoj pozemok za pozemok p. Müllera, aby sa mohol 
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dostať na svoj pozemok nielen s osobným autom a pešo, ale aj s technikou potrebnou pri stavbe rodinného 

domu, má v pláne v záhrade stavať.  

Návrh sa uznesením neprijíma, bude sa to riešiť s p. Kadlečíkom.  

 

Dňa 13.12.2022 prišla žiadosť od TJ KERKO Šajdíkove Humence na prenájom kultúrneho domu na ples, 

ďalšia žiadosť o prenájom KD rodičovské združenie za účelom detského maškarného karnevalu. Nakoľko je 

to pre deti, peniaze budú použité iba pre deti čiže školu nebudú sa im účtovať žiadne poplatky za prenájom 

a energie. Ak budú mať napr. hasiči, budú si musieť zaplatiť energie. Nakoľko idú energie hore, 

potrebujeme ich monitorovať.  

Dostala ponuku od spoločnosti enex, ktorá by nám zabezpečovala sledovanie energií, zjednodušený prehľad 

o spotrebe, výpočtu spotreby, ako aj sledovanie jalovej energie a jej úpravu. 

 

Návrh uznesenia č. 32/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s poskytnutím kultúrneho domu v Dojči Rodičovskému združeniu dňa 14.01.2023 na akciu „Detský 

maškarný karneval“. Vzhľadom na nekomerčné využitie kultúrneho domu sa nebude požadovať úhrada 

energií (plyn, elektrická energia) 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0    

   

Návrh uznesenia č. 33/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s poskytnutím kultúrneho domu v Dojči TJ Kerko dňa 11.02.2023 na akciu „13. Reprezentačný ples“. 

Začiatok podujatia 11.02.2023 o 20,00 hod., ukončenie 12.02.2022 o 04,00 hod. Prenájom priestorov sa 

bude riadiť aktuálnym cenníkom.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

Starostka navrhuje odmeny pre poslankyňu Mikulíkovú, Bátorová a Mackovú. JUDr. Mikulíkovej za právne 

rady a vypracovanie zmlúv v období 2018 – 2022 odmenu 300,00 €, Mgr. Mackovej za vypracovanie 

scenára uvedenia monografie o obci, koordináciu účinkujúcich, hostí a celú realizáciu odmenu vo výške 

500,00 € a pani Bátorovej za prípravu podkladov, triedenie fotografií a ostaných listín, spoluprácu 

s grafikom na monografii 700,00 €. Pani Bátorová hovorí, že o tom vôbec nevedela, že to nerobila v rámci 

pracovnej doby na obecnom úrade. Poslanec Blatnický navrhol zvýšiť odmenu pre p. Mikulíkovú na 500,00 

€, zároveň aj p. Bátorová povedela, že všetci rovnakým dielom aj jej teda 500,00 €. Poslanci súhlasili. 

 

Návrh uznesenia č. 34/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

JUDr. Antónia Mikulíková za právne rady a vypracovanie zmlúv v období 2018 – 2022 vo výške 500,00 €, 
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Mgr. Zuzana Macková za vypracovanie scenára uvedenia monografie o obci, koordináciu účinkujúcich, 

pozvanie vzácnych hostí (dcéra Janka Blaha Helena Jurasová Blahová) a príprava a celá realizácia 

predstavenia monografie vo výške 500,00 € 

 

Beáta Bátorová za prípravu podkladov, triedenie fotografií a ostatných dokumentov, zostavenie publikácie 

a spolupráca s grafikom na zostavení publikácie, za organizačné a technické zabezpečenie prezentácie 

monografie vo výške 500,00 € 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0      

 

14. bod programu: Rôzne – zmluva s TS Senica, BVS a.s. investičný plán spoločnosti, žiadosti na 

environmentálny fond, výzva ZSE na orez stromov, realizácia projektu Zelené obce, žiadosť DPO 

územná organizácia Senica, generálny pardon 

Na BVS bola prerokovaná žiadosť a odporučila prevzatie ČOV do vlastníctva formou darovania vzhľadom 

na havarijný stav a potrebu jej rekonštrukcie, ktorú plánuje BVS realizovať na vlastné náklady v horizonte 

rokov 2024-2025. Starostka bola na rokovaní s BVS, odovzdali vodovod a kanalizáciu, môžu iba oni 

prevádzkovať, za podmienky že dorobia kanalizáciu.  

Poslankyňa Mikulíková hovorí, že sa nemusíme zbavovať akcii, tie by sme si nechali. Starostka informuje, 

že prevod majetku by bol na základe verejného záujmu a z dôvodu investície do rekonštrukcie 

a diverzifikácie ČOV. Kanalizáciu a vodovod v obci by sme previedli len s podmienkou, že ak by obec 

žiadala o fondy, BVS by v plnej výške hradila spoluúčasť a ak by sa dobudovanie kanalizácie dostalo do 

investičného plánu BVS, ktorá by celú investičnú akciu financovala. Momentálne nevie či to bude do 5 

rokov. 

 

Starostka oboznamuje prítomných, že pred voľbami ju kontaktoval župan Trnavského samosprávneho karja 

Jozef Viskupič či máme pozemok, na ktorom by sa mohlo vybudovať denné centrum (chránené bývanie) 

pre dievčatá z Rohova, ktoré vedia samostatne pod dohľadom fungovať v chránenom bývaní. Išlo by 

o pozemok v Otrubnici, v jednej budove budú dve denné centrá (jedno pre dievčatá, druhé pre dôchodcov). 

Potrebovali aby sa podala žiadosť cez plán obnovy, bola podpísaná zmluva o budúcej kúpnej zmluve 

s TTSK. 

 

Žiadosť na environmentálny fond bola podaná, žiadosť obnovy na nový obecný úrad, na kontrole MV SR 

ohľadom komunitného centra nie je dokončená kontrola žiadosti o zmenu. Technické služby poslali dodatok 

k zmluve – chceli sme ísť na menej vývozov, bolo by to drahšie pre nás. 

 

Delegovaní členovia rady školy: Beáta Bátorová (poslankyňa ObZ Dojč), za rodičov: Ing. Marcela Zichová 

(za rodičov Obce Dojč), Jana Jurigová (za rodičov obce Šajdíkove Humence), Peter Vymislický (za rodičov 

obce Koválov, poslanec ObZ Koválov) 

 

Prišla výzva od ZSE distribučná na orez stromov zasahujúcich do elektr. vedenia – zverejnená aj vyhlásená, 
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priekopa u p. Holkoviča je v stave riešenia, musí obnoviť priekopu a dať ju do pôvodného stavu na vlastné 

náklady, bol podaný projekt Slnečný strechy na základnú školu, finišuje sa na projekte Zelené oázy. Dostali 

sme písomný podnet, že išlo auto smerom od kostola k pošte, mal otvorené okno v ruke držal pyrotechniku 

(rímske sviece), starostka komunikovala s políciou – bude priestupkové konania. Konštatuje, že všetky 

ohňostroje mimo 31.12. budú priestupkové. Dobrovoľná požiarna ochrana SR Senica nám požiadala 

o finančný príspevok na zhotovenie zástavy pri príležitosti 100 výročia. Súčasťou zástavy bude i erb našej 

obce.  

 

15. bod programu: Informácie – žiadosti o dotácie, členovia Rady školy za zriaďovateľa, úhrada 

daní a poplatkov, správa o činnosti starostky 

Žiadosti o dotáciu si podali – Jednota dôchodcov, DoLuRe, rodičovské združenie, poľovnícke združenie, 

MO Matice Slovenskej, TJ si nepodali, starostka netuší kde chcú zobrať peniaze na prestupy a poplatky. 

Informuje, že každý dobrovoľný hasič musí mať urobenú zdravotnú prehliadku. Od ŠÚ Trnava sme dostali 

až jeden tablet, aby neboli rozbroje, je k dispozícii v knižnici, mikulášske balíčky sa zabezpečili, pripravuje 

sa ples na 28.01.2023, každý poslanec je povinný zabezpečiť 2 tomboly.  

 

Starostka dáva slovo p. Habovej ohľadom miestnych daní. 

Predpis dane z nehnuteľnosti za rok 2023 je 85.229,20 úhrada 84.155,87, nedoplatok vo výške 1.073,33 €.  

Predpis TKO za rok 2023 je 46.038,77 €, úhrada 43.668,88 €, preplatok 14,37 €, nedoplatok vo výške 

2.384,26 €. 

Predpis PES za rok 2023 je vo výške 1.525,49 €, úhrada 1.455,49 €, nedoplatok 70,00 €. 

Predpis poplatok za rozvoj je 3.766,92 €, úhrada 3.019,92 €,  nedoplatok 747,00 €. 

 

Správa o činnosti starostky od 29.09.2022 – 15.12.2022: 

- zdravotná pracovná služba – obce + OPS 

- odovzdanie BUS zastávok 

- RZ škola/voľba 

- vklad na kataster – generálny pardon 

- pozemkový a lesný odbor – p. Petrla 

- partnerská obec – Boršice 

- interaktívna beseda s p. Chmurčiakovou pre JDS na tému Kto nás kedysi zabával? 

- školenie voľby 2022, stretnutie pred voľbami v KD p. Smieška Bohdan 

- BVS ČOV – stretnutie so starostami, na BVS, zmluva voda + kanal. u Šimka 

- Budovič – kanalizácie rozpočet, príprava žiadosti na envirofond 

- plán obnovy – cyklocesta + budúci OcÚ – rozpočty 

- servis IVECO Daily + kontrola hasičskej zbrojnice, vybavenie hasičov, poistenie hasičov – príprava na 

lekárske vyšetrenie 

- dotrieďovanie odpadu, kuchynský odpad (ZMOS) – ministerstvo ŽP 

- príprava kalendáru a akcií v kalendári 

- TS Senica – odpady, zmluva, vývoz KO a TZ – termíny na budúci rok, vrecia na triedený zber + stretnutie 

klubu starostov na TS, predtým stretnutie na dohode o spoločnom postupe 
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- zabezpečenie zimnej údržby – posypovaná soľ, štrk, nová radlica 

- štatistika Trnava – tablet zo sčítania obyvateľov domov a bytov – pre knižnicu 

- ZSE – Dufala, Prodajová, Otočka 

- zastupiteľstvo TT SK, p. Viskupič 

- úprava bioskládky 

- nákup ovocných drevín a ich výsadba 

- mikulášske balíčky, mikulášska dedina 

- archív Skalica – registratúrny poriadok – zmena 

- problém vstup na pozemok – p. Mášik 

- školenie: zákazky s nízkou hodnotou, súhrnné správy, tendernet – novinky, sledovanie energií cez 

aplikáciu tendernetu ENEX 

- príprava plesu 2023 

- výrub drevín: 296, 409, obec na ihrisku – arborista 

- stavebné konania: Muller 3 domy, Konečný 

- kolaudácie: Hyža, Jurová, Zifcsak, Chodúr, Petrla, Coop Jednota supermarket 

Návrh uznesenia č. 35/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

- informáciu o projekte TT SK – chránené bývanie s denným centrom 

- žiadosti ne envirofond – kanalizácia, znižovanie energetickej náročnosti budov 

- žiadosť na Plán obnovy – rekonštrukcia bývalej Jednoty na Obecný úrad 

- dodatok k zmluve s Technickými službami Senica 

- členovia Rady školy za zriaďovateľa 

- výzvu ZSE distribúcia o zimnom oreze drevín zasahujúcich do elektrického vedenia 

- BVS a.s. zaradenie vybudovania kanalizácie do investičného plánu BVS 

- priekopa pri ceste 1165/III smer Šajdíkove Humence 

- projekty: slnečná strecha od ZSE, zelené oázy, zelené obce Slovensko 

- ohňostroje na Mikuláša, predvianočné obdobie 

- žiadosť DPO SR, územnej organizácie Senica 

- podané žiadosti od dotácie pre rok 2023 

- napĺňaní rozpočtu v oblasti miestnych daní a poplatkov za TKO 

- správa o činnosti starostky od 29.09.2021 do 15.12.2022 

- kontrola plnenia uznesení od 29.9.2022 do 15.12.2022 

 

Návrh uznesenia č. 36/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s poskytnutím finančnej podpory vo výške 100,00 € na zhotovenie zástavy DPO SR, územný obvod Senica 

pri príležitosti 100. výročia založenia územného obvodu Senica, ktorý združuje 19 obcí okresu. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0  
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16. bod programu: Diskusia 

Poslankyňa Mikulíková žiada aby sme sa vrátili k bodu ohľadom platu starostky. Chce to dať do diskusie, 

hovorí, že si starostka zaslúži za svoju prácu príplatok, poslanec Beňák konštatuje, že jej mohol ostať ako 

mala minulé obdobie, poslankyňa Čelústková hovorí, že sa stará o ľudí a tiež súhlasí s príplatkom aby jej 

zostal, poslankyňa Pavlíková hovorí, aby dali podľa minulého obdobia 20%.  

 

Návrh uznesenia č. 37/2022-2026/UOZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči určuje 

mesačný plat starostky obce v zmysle zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, podľa § 4 ods. 1 bod 3 vo výške 2,2 

násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 

Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok zvýšený o 20%.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 8 

za: 8      proti:  0      zdržal sa: 0  

 

17. bod programu: Uznesenia 

Uznesenia sa nečítajú, nakoľko im všetci porozumeli. 

 

18. bod programu: Záver 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 20,43 hod a zároveň ďakuje všetkým za spoluprácu, hovorí, že všetky 

pripomienky a návrhy berie v úvahu a nikdy sa na nikoho nehnevá, nepríjemné veci nás niekedy posúvajú 

ďalej. Želá všetko dobré k Vianociam a ešte konštatuje, že  nás nečaká nič dobré nakoľko padla vláda. 

Momentálne sú 3 kandidátky na riaditeľku u nás v škole. Dúfa, že spolupráca bude na lepšej úrovni 

a nebude sa zabúdať na škôlku, nakoľko sa to prejavilo aj pri odmenách. Keď sa dávajú odmeny 

prenesenému výkonu, musia dostať aj originálne kompetencie (MŠ, ŠKD, ŠJ). Ďakuje aj škôlke za vianočné 

predstavenie, ktoré si pripravili. 

 

 

Zapisovateľka:                                 Klaudia Habová                  ............................................ 

                  

Overovatelia:                                    JUDr. Antónia Mikulíková ........................................... 

                          

                           Ing. Matej Beňák                ............................................ 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                          ............................................ 

 

 


